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FAJR FILM FESTIVAL ویژه چهل و یکمین جشنواره  فیلم فجر

 توضیح قطب الدین صادقی 
درباره تعطیلی تماشاخانه  »شانو«

قطب الدیـــن صادقـــی کـــه مدت هاســـت از 
وضعیت نابسامان ســـالن »شانو« و تخیله 
اجباری آن سخن گفته است حالا می گوید 
کـــه ایـــن تماشـــاخانه بایـــد بـــه طـــور کامل 
تخلیـــه شـــود و هیچ راه دیگـــری برای بقای 

آن وجـــود ندارد.
بـــه گـــزارش ایســـنا، ایـــن هنرمنـــد تئاتـــر 
کـــه چنـــد ســـالی بـــود تماشـــاخانه ای را بـــه 
نام »شـــانو« بـــرای اجـــرای تئاتـــر و برگزاری 
کلاس هـــای آموزشـــی پایه ریزی کـــرده بود، 
مدت هـــا پیـــش اعـــلام کـــرد کـــه بـــه دلیل 
تنگناهـــای اقتصـــادی دوره کرونا و افزایش 
اجاره بهـــای این ســـالن، حفـــظ آن ناممکن 

شـــده است.
ایـــن  آخریـــن وضعیـــت  او حـــالا دربـــاره 
تماشـــاخانه می گویـــد: تـــا 1۰ روز دیگر باید 
تماشـــاخانه را بـــه طور کامـــل تخلیه کنیم. 
در ایـــن مـــدت بـــا همـــه تـــوش و تـــوان به 
همـــه نهادهـــا، دســـته ها و شـــخصیت های 
فرهنگـــی، هنـــری مراجعه کـــردم و توضیح 
دادم کـــه وضعیـــت شـــانو چگونه اســـت و 
خواســـتم کمکی کنند تا جلوی تعطیلی آن 
گرفته شـــود اما دریـــغ از ذره ای همراهی و 

حـــالا می گویـــم شـــانو مرُد!

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در حاشیه جلسه هیأت دولت:

مردم استقبال خوبی از جشنواره فیلم فجر داشتند
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی استقبال 
مردم از جشـــنواره فیلم فجـــر را خوب 
توصیـــف کـــرد و گفـــت: در برخـــی 
شهرهای بزرگ، بلیت فیلم ها به دلیل 
تقاضای بالای مردم نایاب شده است.

بـــه گـــزارش ایســـنا، محمـــد مهـــدی 
اســـماعیلی روز چهارشـــنبه در حاشیه 
جمـــع  در  دولـــت  هیـــأت  جلســـه 
خبرنـــگاران بـــا تبریـــک ایـــام دهه فجر 
گفت: جشـــنواره فیلم فجر از هفدهم 
بهمـــن مـــاه بـــه مراکـــز اســـتان ها رفته 
و فوق العـــاده اســـتقبال خوبـــی صورت 

گرفته اســـت.
وی افـــزود: گزارش هایی که من شـــب 

گذشـــته داشـــتم این بود کـــه بلیت ها 
در شـــهرهای بزرگ نایاب شـــده  است 
و تقاضـــای زیـــادی هـــم بـــرای نمایش 
فیلـــم در شـــهرهای خـــارج از مراکـــز 
اســـتان ها داریم. مـــن بـــه دوســـتان 
کـــه  گفتـــه ام  ســـینمایی  ســـازمان 
ســـینمای ســـیار و فیلم هـــای منتخب 
را تـــا دل روســـتاها و مناطـــق مختلـــف 
در سیستان و بلوچستان، خوزستان و 
بویژه استان های دارای زیرساخت های 
کمتر ببرند که دوستان آن را در دستور 

کار قـــرار داده اند.
اســـماعیلی تأکید کرد: جشـــنواره فجر 
بـــا رونقـــی بیشـــتر از ســـال های پیـــش 

در حـــال پیگیری اســـت، ما بیشـــتر از 
توقعات مـــان در حوزه عدالت فرهنگی 
پیـــش رفته ایـــم؛ در ایـــن جشـــنواره 
۷5 فیلـــم ثبـــت نـــام کردنـــد و حـــدود 
1۰ فیلـــم اولـــی داریـــم که دو مـــورد آن 
کارگـــردان خانـــم دارنـــد. وزیـــر فرهنگ 
و ارشـــاد اسلامی گفت: ســـال آینده را 
ســـال پررونقی برای ســـینما پیش بینی 

. می کنیم
اســـماعیلی بـــا بیـــان اینکه جشـــنواره 
موســـیقی فجـــر از 28 بهمـــن آغـــاز 
می شود، خاطرنشان کرد که جشنواره 
هنرهـــای تجســـمی فجـــر نیـــز در حال 

برگزاری اســـت.

کارگردان فیلم »کاپیتان«:

می خواستیم نگاه واقع گرا به سرطان داشته باشیم
نشســـت خبـــری فیلـــم ســـینمایی 
»کاپیتـــان« بـــه کارگردانـــی محمـــد 
حمـــزه ای و تهیه کنندگی صابر امامی 
بـــا حضـــور عوامـــل فیلـــم در محـــل 

پردیـــس ملـــت برگـــزار شـــد.
بـــه گـــزارش مهـــر، در ابتـــدای ایـــن 
نشســـت، محمـــد حمـــزه ای گفـــت: 
تلاش می کنم در حوزه های متفاوتی 
تجربـــه کنـــم و ایـــن ادعـــا بـــه معنای 
بلـــد بودن نیســـت. بعـــد از فیلم آذر 
و شـــرایطی کـــه بـــرای آن پیـــش آمد، 
قصه های مختلف اجتماعی را دنبال 
می کردم که شـــرایط برای ساخت آن 

پیش نیامد تا اینکه شـــرایط ساخت 
ایـــن فیلم فراهم شـــد. کار کـــردن با 
بچه ها بســـیار سخت اســـت، آن هم 
فیلمـــی کـــه راوی آن بچه ها باشـــند؛ 
اما نمی دانـــم خوب کار کرده ام یا نه.

این کارگردان توضیـــح داد: بازیگران 
کـــودک دو ماه تمام تـــلاش کرده اند. 
حتـــی یکـــی از بازیگـــران کـــودک پنج 
کیلو وزن کم کرد. معتقدم فیلمنامه 
اصـــل شـــکل گیری فیلـــم اســـت و 
ایـــن فیلمنامـــه اســـت کـــه بازیگـــر و 
لوکیشـــن را مشـــخص می کند. برای 
»کاپیتان« و بازیگران کودک فراخوان 

داده و در کوچـــه و خیابـــان به دنبال 
بازیگر می گشتم تا یاد فیلم ملاقات 
خصوصـــی افتـــادم کـــه امیرحســـین 
بیـــات در آن بازی کرده بـــود و بعد از 
تست فهمیدم که او خود شخصیت 

عیسی است.
وی در بخش دیگری از صحبت های 
خـــود توضیـــح داد: شـــخصیت ها در 
ابتـــدای امر روی کاغذ شـــکل گرفته 
بود و باید آن اتمسفر داخل داستان 
را بیـــرون می آوردیـــم. زمانـــی کـــه 
امیرحســـین بیـــات را انتخـــاب کردم 
معتقـــد بـــودم او بـــرای مـــن درجـــه 

یـــک بـــود، امـــا لهجـــه او ترکـــی بود و 
نتوانســـتیم این لهجه را از او بگیریم 
پـــس تصمیـــم گرفتیم لهجـــه پژمان 
بازغی را به سمت لهجه ترکی ببریم.

حمـــزه ای گفـــت: مـــن هـــم فضـــای 

بیمـــاران ســـرطانی را می شناســـم اما 
اگـــر می خواســـتیم این فضـــا را عین 
بـــه عین نشـــان دهیـــم، جایـــی برای 
»کاپیتـــان« نمی مانـــد و ترجیح دادم 

بـــرای فیلم تخیل داشـــته باشـــم.

تماشـــــــاخانه


